

10.0 iGrill – Connect Hub

Name	SKUs
iGrill/Connect	3202, 7220, 7205, 7221, 6750

These are all from iGrill 2 User Guide. Should link to User Guide or QSG instead of trying to extract details for each item: iGrill Mini - iGrill 2 - iGrill 3 - Connect Hub - 6750 Instant Read Thermometer

INTENDED USE:

Use this device to measure and monitor the temperature of barbecued foods. Any use other than that which is described may cause damage. The manufacturer or retailer are not liable for damages arising from improper use. When using an iGRILL 2, never leave your grill unattended and follow all instructions in your grill owners guide.

Note: The device is not to be used by children or persons with reduced physical, sensory or mental capabilities.

Note: The iGRILL 2 and its batteries are not designed to withstand high temperatures. If the surface is too hot to touch, it's too hot for the WEBER iGRILL 2 **and its batteries.**

Note: Do not mix old and new batteries. Do not mix alkaline, standard or rechargeable batteries.

Meat Probe Use



WARNING: Risk of injury! The probes are very sharp. Please be careful when handling the probes.



WARNING: Risk of burns! Handling the temperature probes without hand protection will result in severe burns. The coloured probe indicators are not intended to be touched with bare hands while using the barbecue as they are not heat-insulated. Please wear heat-resistant gloves at all times while using this product in

order to avoid being burned.

Important Note: When using the probes, please be sure to route the wire where it will not be exposed to flames or temperatures exceeding 380°C. Avoid exposing the probes to temperatures below -30°C. Temperatures below -30°C or above 300°C will not display in the app and will cause the probe to disappear from the connection.

Clean the probes before first use. The probes are not dishwasher safe. Do not use chemicals or abrasive detergents to clean the probes. Wipe them down with a damp towel or cleaning wipe. Take care not to expose the probe's wiring or the area where the wiring meets the probe to liquid.

The probes are not waterproof and damage may result from water exposure. Never submerge the probes in water.

Disposal Requirements



This product should not be disposed of with ordinary household rubbish. The user is obligated to take the device(s) to a designated collection point for the disposal of electrical and electronic equipment in order to ensure an environmentally-compatible disposal.



WARNING: Battery disposal! Never dispose of batteries in an open fire. Always dispose of batteries in accordance with local laws.

Bestimmungsgemäßer Gebrauch

Verwende dieses Gerät ausschließlich zum Messen und Überwachen der Temperatur von Grillgut. Eine anderweitige Verwendung als die beschriebene kann Schäden verursachen. Der Hersteller oder Fachhändler übernimmt keine Haftung für Schäden infolge einer nicht bestimmungsgemäßen Verwendung. Lasse deinen Grill niemals unbeaufsichtigt, wenn du dein iGRILL MINI verwendest, und befolge alle Anweisungen aus dem Benutzerhandbuch deines Grills.

Hinweis: Das Gerät darf nicht von Kindern oder von Personen mit eingeschränkten körperlichen, sensorischen oder geistigen Fähigkeiten verwendet werden.

Hinweis: Das iGRILL MINI und die Batterien sind nicht hitzebeständig. Ist die Oberfläche zu heiß, um sie anzufassen, dann ist sie auch zu heiß für das WEBER iGRILL MINI und die Batterien!

Verwendung des Temperaturfühlers



WARNUNG: Verletzungsgefahr! Der Fühler ist sehr scharf. Sei bitte vorsichtig beim Umgang mit dem Fühler.



WARNUNG: Verbrennungsgefahr! Wenn du den Fühler ohne angemessene Schutzhandschuhe verwendest, kann dies zu schweren Verbrennungen führen. Die farbige Fühlerkennzeichnung ist nicht wärmeisoliert und darf daher während des Grillens nicht mit bloßen Händen berührt werden. Trage während des Gebrauchs dieses Produkts bitte stets Schutzhandschuhe, um Verbrennungen zu vermeiden.

Wichtiger Hinweis: Achte bei der Verwendung des Fühlers darauf, dass das Kabel keinen Flammen oder Temperaturen über 380 °C ausgesetzt wird. Vermeide es auch, den Fühler Temperaturen unter -30 °C auszusetzen. Temperaturen unter -30 bzw. über 300 °C werden in der App nicht angezeigt und unterbrechen die Verbindung zum Fühler.

Reinige den Fühler vor dem ersten Gebrauch. Der Fühler ist nicht spülmaschinenfest. Verwende keine Chemikalien oder scheuernden Reinigungsmittel zum Reinigen des Fühlers. Wische den Fühler mit einem feuchten Handtuch oder einem Feuchttuch ab. Achte darauf, dass die Kabel des Fühlers und der Anschlussbereich am Fühler nicht nass werden.

Der Fühler ist nicht wasserdicht. Das Einwirken von Wasser kann zu Beschädigungen führen. Tauche den Fühler niemals in Wasser ein.

Entsorgungsvorschriften



Dieses Produkt darf nicht im normalen Hausmüll entsorgt werden. Der Benutzer ist dazu verpflichtet, die Geräte bei einer entsprechenden Sammelstelle für die Entsorgung von elektrischen und elektronischen Komponenten abzugeben, um eine umweltfreundliche Entsorgung zu gewährleisten.



WARNUNG: Batterieentsorgung! Entsorge Batterien niemals in einem offenen Feuer. Entsorge Batterien stets in Übereinstimmung mit den vor Ort geltenden Vorschriften.

51619 Weber Connect Hub QSG

54995 iGrill Mini QSG

54997 iGrill 2 QSG

75022 iGrill 3 QSG

51992 6750 Instant Read

instructions